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OSNOVNA ŠOLA 
LUDVIKA PLIBERŠKA MARIBOR 

 
2000 MARIBOR, Lackova cesta 4 

Telefon: 02/42-12-802 
Faks: 02/42-12-812 

Elektronska pošta: 
tajnistvo-ludvika.mb@guest.arnes.si 

 
 
Datum: 10. 11. 2022 

  
Štev.: 900-1/2022/8 

 

ZAPISNIK  
2. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/2023  

Sestanek je bil v četrtek,  10. 11. 2022, ob 18.00 v učilnici 207. 
 

Prisotni: Na sestanku je bilo prisotnih  11 predstavnikov Sveta staršev, ravnateljica 
šole Lidija Todorović in pomočnica ravnateljice Vera Kožuh.  
Opravičili so se: Katarina Petrović, Nina Štros, Karin Simonič, Maja G. Marin, Nina 
Mikl, Tanja Prapertnik, Simona Čefarin, Simona Senegačnik, Maja Višič in Nenad 
Kandić. 
Lista prisotnosti je priloga zapisnika. 
 
Sestanek je vodil predsednik Sveta staršev gospod Aleš Čertalič. 
 

Dnevni red: 

Točka Tema 

1. 
Potrditev dnevnega reda 

2. 
Potrditev zapisnika 1. sestanka Sveta staršev 

3. 
Predstavitev rezultatov NPZ  

4. 
Poročilo po oddelkih 

5. 
Razno 
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K 
točki 

Zapisnik  
Opombe 

1. Vsi prisotni člani Sveta staršev so soglasno javno z dvigom rok potrdili 
predlagan dnevni red. 
 

 

2. Vsi prisotni člani Sveta staršev so soglasno javno z dvigom rok potrdili 
zapisnik 1. sestanka, katerega osnutek je bil poslan članov po 
elektronski pošti. 
 

 

3. Na sestanku Sveta staršev smo obravnavali rezultate NPZ za 
slovenščino in matematiko, ki so bili pridobljeni v šolskem letu 
2021/2022. Na naslednjem sestanku Sveta staršev bomo predstavili 
rezultate za angleščino in rezultate pridobljene pri NPZ za učence 3. 
razreda. 

Rezultate za slovenščino je predstavila gospa Anita Babič, za 
matematiko pa gospod Nejc Barovič. 

Rezultati pri NPZ v šolskem letu 2021/2022: 

 OŠ LP MB SLOVENIJA 

SLOVENŠČINA 9. razred 47,2 % 49,1 % 

SLOVENŠČINA 6. razred 49,3 % 45,1 % 

MATEMATIKA   9. razred 54,4 % 57,5 % 

MATEMATIKA   6. razred 50,4 % 49,7 % 

 

Gospod Barovič je poudaril cilj, izboljšati rezultate pri NPZ iz matematike, 
zato učenci vsak teden redno prejmejo naloge iz NPZ prejšnjih let. 

Gospa Babič je poudarila, da smo na podlagi analize NPZ ugotovili, da 
je velika težava branje in razumevanje navodil, zato bomo temu posvetili 
še več časa pri pouku. Ker je cilj izboljšati rezultate v prihodnjih letih, 
vključujemo v pouk naloge, ki so se izkazale za najtežje oziroma so jih 
učenci reševali slabše. 

 

 

4. Člani so poročali: 

• 2. a: brez posebnosti, konkretno so se vključili k reševanju težav tisti, 
ki jih imajo; 

• 7. c: delo v razredu teče brez zapletov, plačilo stroškov šole v naravi 
bodo starši poravnali pred odhodom prvi del in po prihodu nazaj drugi 
del; 

• 8. a: brez posebnosti; 

• 6. a: brez posebnosti; 

• 8. b: brez posebnosti; 

• 5. a: brez posebnosti; Starši predlagajo, da se v primeru gneče 
odprejo vrata iz parkirišča na igrišče. Starši so uspešno rešili problem 
mokrih nogavic učencev po rekreativnem odmoru. 
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• 1. a: brez posebnosti; 

• 3. b: straši pohvalijo izvedbo šole v naravi; 

• 1. b: težav ni; 

• 3. a: pohvalijo izvedbo šole v naravi, nekateri starši se ne strinjajo z 
rekreativnim odmorom, učenci imajo pretežke torbice, zanima jih 
zakaj je potrebno čakati na svoje otroke pred vhodom 1, pouk jezikov 
je prepozno po pouku; 

• 2. b: učenci so vodljivi, nesporazume rešujejo sproti, pohvalijo gospo 
Djordjević; 
 

5. 29. novembra bo roditeljski sestanek za vse starše preko spletne 
povezave. O odgovornosti bo predavala gospa Nina Ana Jager. 

7. decembra bo Sejem znanja in ustvarjalnosti, na katerega se aktivno 
pripravljamo. 

 

 Sestanek smo zaključili ob 19.10.  

Priloge: 

⮚ vabilo na sejo Sveta staršev; 

⮚ lista prisotnih; 
 
Zapisala pomočnica ravnateljice:    Predsednik Sveta staršev: 
              Vera Kožuh                         Aleš Čertalič 


